
Zastupitelstvo města Kostelec nad Orlicí
Z Á P I S

z 9. zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí,
které se konalo dne 26.02.2024
od 16:00 hodin v SK Rabštejn

Pří tomni: Pavel  Barvínek, zastupi te l
PaedDr.  Frant išek Dosedla,  zastupi te l
Ing.  et  Ing.  J i ř í  Dragoun, 1.  místostarosta
Vi lém Drahorád, radní
Mgr.  Jana Havlová, zastupi te lka
Ing. Viktor Hladký, zastupi te l
Tomáš Hlaváček, zastupi te l
Bedř ich Jasník,  zastupi te l
Iva Jel ínková, radní
Ing. J i tka J ičínská, DiS.,  ta jemník
Ing. Mgr.  Kamil  Kaplan, zastupi te l
Bc.  Tomáš Kavalek,  zastupi te l
Radka Krt ičková, zastupi te lka
RNDr. Tomáš Kyt l ík,  starosta
Ing. Luboš Mott l ,  zastupi te l
Tomáš Sršeň, radní
Ing. Vlast imi l  Šeda, zastupi te l
Mgr.  Iveta Tomšová, radní

Omluveni : Dominik Kaplan, 2.  místostarosta
Ing. Tomáš Langr,  zastupi te l
Václava Mlatečková, zastupi te lka

Nepří tomni: Frant išek Kinský,  zastupi te l

Hosté:

Předsedaj ící :

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení 9. Zastupitelstva města

Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta města pan RNDr. Tomáš Kytlík v 16:03 hodin,
pozdravil všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů
zastupitelstva města a zasedání je tedy usnášeníschopné. Z dnešního zasedání se omluvil
pan Dominik Kaplan, pan Ing. Tomáš Langr a paní Václava Mlatečková. Zasedání bylo řádně
a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno.
 



Do pracovního předsednictva byli navrženi:
RNDr. Tomáš Kytlík, starosta
Ing. et Ing. Jiří Dragoun, místostarosta
Ing. Jitka Jičínská, DiS., tajemnice
 
Dotazy: žádné
 
Pro: 16 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník,
Jelínková, K. Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 0
 
Pracovní předsednictvo bylo jednomyslně schváleno.
 
V 16:04 se na jednání dostavil pan Ing. Mottl.
 
Zapisovatelkou byla jmenována paní Bc. Martina Piskorová.
 
Do návrhové komise byl navržen pan Vilém Drahorád jako předseda a dalšími členy pan
Tomáš Hlaváček a pan Ing. Viktor Hladký.
 
Dotazy: žádné
 
Pro: 17 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník,
Jelínková, K. Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 0

Do návrhové komise byli jmenováni:
pan Vilém Drahorád jako předseda
pan Tomáš Hlaváček jako člen
pan Ing. Viktor Hladký jako člen
 
Ověřovateli zápisu byli navrženi paní Iva Jelínková a pan Ing. Vlastimil Šeda.
 
Dotazy: žádné
 
Pro: 17 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník,
Jelínková, K. Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 0
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni:
Iva Jelínková
Ing. Vlastimil Šeda 
 
Zápis z předchozího zasedání byl ověřen a nebyly proti němu podány námitky.
Starosta města RNDr. Tomáš Kytlík všechny přítomné hosty požádal o zapsání se na



prezenční listinu umístěnou na stolku u zapisovatelky.
Upozornil přítomné, že dle jednacího řádu je ze zasedání pořizován zvukový záznam, který
slouží pro vyhotovení zápisu. Z tohoto důvodu je nutné, aby zastupitelé mluvili postupně a do
mikrofonu, aby byla zvuková nahrávka co nejkvalitnější. Zároveň budou při hlasování nahlas
jmenováni zastupitelé jmény pro průkaznost a ověření hlasování. 
Současně upozornil a poprosil každého, kdo si žádá, aby jeho vystoupení bylo doslovně
zapsáno, ať tuto připomínku vysloví předem, protože jinak bude jeho vystoupení v zápisu
zkráceno na podstatné. Dotázal se, zda má proti tomuto upozornění někdo námitku. Námitka
nebyla vznesena.
 
Zastupitelé přistoupili ke schvalování následujícího programu:
1.    Zahájení
Správa majetku města
2.    Prodej pozemku p. č. 2496/4 a 2489/15 v obci a k. ú. Kostelec nad Orlicí
3.    Vyřazení majetku z evidence majetku města Kostelec nad Orlicí
4.    Zpráva o uplatnění územního plánu Kostelec nad Orlicí za období 07/2019 - 08/2023
5.    Smlouva o zrušení práva věcného břemene
6.    Zpráva o stavu oprav a investičních akcí na rok 2024 ke dni 26.01.2024 a jejich plnění,
včetně projektových příprav, dokumentací a studií
Ekonomický odbor
7.    Poskytnutí účelově vymezených dotací z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí z programu:
"Individuální dotace"; Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec
nad Orlicí
8.    Rozpočtová opatření schválená v pravomoci RM
Starosta
9.    SENIOR DOPRAVA ČČK - Návrh na poskytnutí dotace a veřejnoprávní smlouva o
poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí
10.    Zápisy ze schůzky finančního výboru
Organizačně správní odbor a živnostenský úřad
11.    Zpráva z oblasti školství, kultury a sportu za rok 2023
Městská policie
12.    Zpráva o stavu a činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2023
Jednotka sboru dobrovolných hasičů
13.    Zpráva o činnosti JSDH Kostelec nad Orlicí v roce 2023
14.    Diskuze
15.    Závěr
 
Dotazy: žádné
 
Pro: 17 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník,
Jelínková, K. Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 0
Program byl jednomyslně schválen.

2. ZM/96/2024 Prodej pozemku p. č. 2496/4 a 2489/15 v obci a k. ú. Kostelec nad Orlicí
 



Městu Kostelec nad Orlicí byla doručena žádost o možnosti odkoupení pozemků v blízkosti
Výrobního Areálu Rojek, s.r.o. Žádost podal Výrobní Areál Rojek, s.r.o., Polská 1505/40, Vinohrady,
120 00 Praha 2, IČO 05484677. ZM usnesením č. 54/2023 souhlasilo s prodejem.
Cena dle znaleckého posudku byla stanovena na 630.000,00 Kč k tomu připočtena DPH, celkem
762.300,00 Kč. Dále byl vytvořen GP-2771-152/2022, kde z pozemku p. č. 2496/2 došlo k
vytvoření nového pozemku p. č. 2496/4. Na záměr reagoval pouze žadatel a nyní je předložena
smlouva ke schválení. Jedná se o pozemek p. č. 2496/4 ostatní plocha a p. č. 2489/15 ostatní
plocha v obci a k. ú. Kostelec nad Orlicí.
Rada města usnesením č. RM/661/2024 ze dne 22.1.2024 doporučila schválení smlouvy.
 
Dotazy: žádné
Další návrhy: žádné

a) Zastupitelstvo města souhlasí
s prodejem pozemků p. č. 2496/4 a 2489/15 v obci a k. ú. Kostelec nad Orlicí Výrobnímu
Areálu Rojek, s.r.o., Polská 1505/40, Vinohrady, 120 00 Praha 2, IČO 05484677,

b) Zastupitelstvo města schvaluje
Kupní smlouvu uzavřenou s Výrobním Areálem Rojek, s.r.o., Polská 1505/40, Vinohrady,
120 00 Praha 2, IČO 05484677, týkající se pozemků p. č. 2496/4 a 2489/15 v obci a k. ú.
Kostelec nad Orlicí.

Předkladatel: Ing. et Ing. Jiří Dragoun
Zpracovatel: PhDr. Mgr. Monika Vacková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

 
Pro: 17 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník, Jelínková, K.
Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 0

3. ZM/97/2024 Vyřazení majetku z evidence majetku města Kostelec nad Orlicí
 
Dne 09.01.2024 proběhlo jednání Likvidační komise, která se zabývala žádostmi o vyřazení
nepotřebného, neopravitelného či nefunkčního majetku. O položkách do 10.000,00 Kč komise v
rámci své kompetence rozhodla sama.
Komisi byly dále předloženy 3 návrhy na vyřazení dlouhodobého hmotného majetku, jejichž
schválení spadá do kompetence ZM. Jednalo se o tyto položky:

Automat parkovací, inv. číslo 07243, datum pořízení 13.03.2001, pořizovací cena
165.270,00 Kč
Automat parkovací, inv. číslo 07244, datum pořízení 13.03.2001, pořizovací cena
165.270,00 Kč
Automat parkovací, inv. číslo 07245, datum pořízení 13.03.2001, pořizovací cena
165.270,00 Kč

Majetek byl nahrazen novým, bez dalšího využití. 

Dne 05.02.2024 projednala RM ještě jeden návrh na vyřazení majetku z evidence majetku města,
a to automobil  KIA CEED SPZ 3H7 8702, datum pořízení 21.07.2008. Automobil je v současné



chvíli nepojízdný a je nutná výměna motoru, která je oceněna na 25 - 30 tis. Kč. Další náklady
spojené s výměnou jsou odhadovány na 20 - 25 tis. Kč, tzn. že oprava vozidla je neekonomická a
převyšovala by hodnotu vozidla. 
RM doporučila zastupitelstvu města schválit vyřazení majetku inv. číslo 07243 - Automat parkovací,
inv. číslo 07244 - Automat parkovací, inv. číslo 07245 - Automat parkovací a inv. číslo 08877 -
osobní automobil KIA CEED z evidence majetku města Kostelec nad Orlicí.
 
Dotazy:
Pan Bc. Kavalek se dotázal, zda bude vyřazený automobil nahrazen novým. Pan starosta RNDr.
Kytlík informoval, že nový automobil byl pořízen v loňském roce, v letošním roce pořízení nového
vozu zatím plánováno není, avšak do budoucna bude nutné vozový park z důvodu stáří automobilů
obměnit.
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města schvaluje
vyřazení majetku inv. číslo 07243 - Automat parkovací, inv. číslo 07244 - Automat parkovací,
inv. číslo 07245 - Automat parkovací a inv. číslo 08877 - osobní automobil KIA CEED z
evidence majetku města Kostelec nad Orlicí.

Předkladatel: Ing. et Ing. Jiří Dragoun
Zpracovatel: Michala Kavalková DiS.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

 
Pro: 17 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník, Jelínková, K.
Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 0

4. ZM/98/2024 Zpráva o uplatňování územního plánu Kostelec nad Orlicí za období 07/2019 -
08/2023
 
SÚŽP, jako úřad územního plánování, ve spolupráci s určeným zastupitelem Ing. et Ing. Jiřím
Dragounem, vypracoval a projednal zprávu o uplatňování územního plánu Kostelec nad Orlicí č. 3
za období 07/2019 – 08/2023. Zpráva obsahuje pokyny pro zpracování návrhu změny č. 5
územního plánu Kostelec nad Orlicí. 
O pořízení změny č. 5 územního plánu rozhodlo ZM usnesením č. 31/2023 ze dne 27.02.2023. 
Změna č. 5 bude řešit vymezení nové trasy obchvatu města - přeložky silnice I/11, prověření
požadavků města, fyzických a právnických osob, oprávněných investorů, ploch územních rezerv a
další. Součástí změny bude uvedení územního plánu do souladu s jednotným standardem.   
Předložená zpráva o uplatňování územního plánu je upravena podle výsledků projednání.  
RM doporučila ZM schválit Zprávu o uplatňování územního plánu Kostelec nad Orlicí za období
07/2019 - 08/2023.
 
Dotazy: žádné
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města schvaluje



Zprávu o uplatňování územního plánu Kostelec nad Orlicí č. 3 (za období 07/2019 - 08/2023)
podle § 47 odst. 5 a § 55 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním
řádu, ve znění pozdějších předpisů.

Předkladatel: Ing. et Ing. Jiří Dragoun
Zpracovatel: Eva Fabiánková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 16 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

 
Pro: 16 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník, Jelínková, K.
Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 1 - Šeda

5. Smlouva o zrušení práva věcného břemene
 
Město Kostelec nad Orlicí je vlastníkem pozemku parcelní číslo 436/6 – zastavěná plocha a
nádvoří, jehož součástí je stavba čp. 1485, občanská vybavenost, nacházející se v obci a
katastrálním území Kostelec nad Orlicí. Dne 13.09.2007 byla mezi městem Kostelec nad Orlicí a
společností ALMINI s.r.o., se sídlem Polní 212, 533 52 Srch, IČO 26014947 uzavřena smlouva o
zřízení věcného břemene a dohoda o investici. Smlouva je uzavřena na dobu určitou, a to do
31.07.2027. V únoru 2023 obdrželo město dopis od pana Miroslava Krupauera, jednatele firmy
ALMINI s nabídkou, zda by město mělo zájem o ukončení smlouvy o zřízení věcného břemene a
dohody o investici ze dne 13.09.2007 ve znění dodatku č. 1 ze dne 04.07.2008. Na základě
jednání vedení města a zástupce firmy ALMINI s.r.o. byl právním zástupcem města Kostelec nad
Orlicí, JUDr. Tuzarem, připraven návrh smlouvy o zrušení práva věcného břemene, který je nyní
předložen ZM. 
RM doporučila ZM rozhodnout o zrušení práva věcného břemene a následně přijmout rozhodnutí o
zrušení věcného břemene a uzavření smlouvy o zrušení práva věcného břemene dle předloženého
návrhu se společností ALMINI s.r.o., se sídlem Polní 212, 533 52 Srch, IČO 26014947.
 
 
Dotazy:
Pan Ing. Šeda shrnul, že případným odsouhlasením tohoto usnesení zároveň zastupitelstvo města
souhlasí s budoucí investicí, která proběhne do 3 let. Pan starosta RNDr. Kytlík reagoval popisem
plánovaných kroků - vyklizení objektu do září, vytvoření projektové dokumentace a získání
stavebního povolení v co nejkratším čase tak, aby mohl být zahájen výběr zhotovitele a proluka
byla co nejkratší a objekt nebyl dlouho uzavřen. Dále doplnil, že do rozpočtu pro rok 2025 by byla
investice na rekonstrukci zahrnuta. Pan Ing. Šeda upozornil, aby proluka mezi administrativou
záměru nebyla stejně dlouhá jako doběh nájemního poměru. Pan starosta RNDr. Kytlík shrnul, že
stav budovy není dobrý a na základě znalosti stavu se město snaží rekonstrukci urychlit. Do
diskuze se zapojil pan Jasník a zdůraznil, aby prodleva mezi administrativními činnostmi byla
opravdu co nejkratší. Reagoval pan místostarosta Ing. Dragoun s informací, že objednávka
projektové dokumentace může být řešena na následující radě města. Pan starosta RNDr. Kytlík
upozornil, že délku stavebního řízení nelze ovlivnit, avšak zájmem města je zrekonstruovat objekt
co nejdříve, aby mohl být dále pronajímán a být znovu otevřen pro veřejnost v co nejkratším čase.
Pan místostarosta Ing. Dragoun dále doplnil, že výše budoucího nájemného by mohla být
dvojnásobná oproti stávajícímu, což by pokrylo částku, která by v případě schválení dohody byla
stávajícímu nájemci vyplacena. Pan Ing. Šeda upozornil na důležitost rychlosti rekonstrukce a



dodal, že již dnes je jasné, že rekonstruovat se nezačne dříve než za rok. Pan místostarosta Ing.
Dragoun reagoval informací, že bez nájemce je možné objekt uzavřít a rekonstrukci provést
rychleji. Pan starosta RNDr. Kytlík doplnil, že výběr nového nájemce bude souběžný s probíhající
rekonstrukcí. Do diskuze se dále zapojil pan Bc. Kavalek s dotazem, zda nemohly být
administrativní činnosti již "předpřipraveny". Pan starosta RNDr. Kytlík odpověděl, že jednání s
nájemcem probíhala a dle názoru vedení města by bez souhlasu zastupitelstva města nebylo
účelné podnikat administrativní kroky a znovu shrnul, že stav budovy není dobrý. Pan Bc. Kavalek
se obrátil na pana JUDr. Tuzara s dotazem, zda dle smlouvy nedošlo k pochybení jedné ze stran.
Pan JUDr. Tuzar odpověděl, že se jedná o patovou situaci - v tuto chvíli je jasné, že bude muset
být provedena větší rekonstrukce a otázkou je, zda by finanční prostředky na provádění větších
dílčích oprav byly vynaloženy účelně. Dodal, že smlouva obsahuje jednoduchá ujednání - nájemce
(pachtýř) má povinnost zajišťovat běžnou údržbu a opravy, které jsou limitovány malou částkou, a
současně má povinnost sdělovat pronajímateli potřebu větších oprav. Dále doplnil, že dle jeho
zjištění nedošlo ke škodě v důsledku nenahlášení potřeby větší opravy. Pan starosta RNDr. Kytlík
poděkoval panu JUDr. Tuzarovi za účast.
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města si vyhrazuje právo
rozhodnout o zrušení věcného břemene se společností ALMINI s.r.o., se sídlem Polní 212,
533 52 Srch, IČO 26014947.

Předkladatel: Ing. et Ing. Jiří Dragoun
Zpracovatel: Michala Kavalková DiS.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 5 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Nevzniklo

 
Pro: 8 – Dosedla, Dragoun, Jasník, Jelínková, K. Kaplan, Krtičková, Kytlík, Sršeň
Proti: 5 – Drahorád, Hladký, Hlaváček, Tomšová, Kavalek
Zdržel se: 4 – Barvínek, Havlová, Mottl, Šeda
 
Vzhledem k nepřijetí usnesení a) nebylo o následujících navržených usneseních b), c) k bodu 5.
hlasováno.

6. Zpráva o stavu oprav a investičních akcí na rok 2024 ke dni 26.01.2024 a jejich plnění,
včetně projektových příprav, dokumentací a studií
 
Na základě požadavků Zastupitelstva předložil odbor SMM zprávu o stavu oprav a investic města -
kap. 40 schváleného rozpočtu.
RM  doporučila ZM vzít na vědomí Zprávu o stavu oprav a investičních akcí na rok 2024 a jejich
plnění, včetně projektových příprav, dokumentací a studií ke dni 26.01.2024.
 
Dotazy:
K bodu proběhla diskuze - zapojil se pan Ing. Šeda s dotazem na investice do městského
koupaliště, zajímal se o časový horizont investice - odpověděl pan starosta RNDr. Kytlík a pan
místostarosta Ing. Dragoun. Další dotaz pana Ing. Šedy se týkal investice do skateparku. Pan
místostarosta Ing. Dragoun vysvětlil o jak rozsáhlou opravu půjde, jak oprava proběhne. V závěru
diskuze ke skateparku pan Ing. Šeda podotkl, že důvodem oprav tedy není špatný technický stav
překážek, ale jejich odhlučnění. Další dotaz směřoval k aktualizaci studie Jiráskova náměstí, která
má být představena v březnu zastupitelům. Pan místostarosta Ing. Dragoun reagoval, že město se
bude s aktualizovanou studií ucházet o různé dotační tituly. Pan Ing. Šeda požádal o upřesnění



informací týkajících se projektové dokumentace na Palackého náměstí, pan místostarosta Ing.
Dragoun odpovídal.
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města bere na vědomí
Zprávu o stavu oprav a investičních akcí na rok 2024 a jejich plnění, včetně projektových
příprav, dokumentací a studií ke dni 26.01.2024.

Předkladatel: Ing. et Ing. Jiří Dragoun
Zpracovatel: Eva Fabiánková
Typ dokumentu: Usnesení

Projednáno bez hlasování.

7. ZM/99/2024 Poskytnutí účelově vymezených dotací z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí z
programu: "Individuální dotace", Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu
města Kostelec nad Orlicí.
 
Účelem programu je poskytnutí dotace zájmovým spolkům a oddílům. Dotační program se neřídí
Pravidly pro poskytování dotací z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí (dále jen
„Pravidla“). Předpokládaný celkový objem peněžních prostředků vyčleněných v rozpočtu města:
1.100.000,00 Kč. Maximální výše dotace v jednotlivém případě: neomezeno. Vymezený okruh
žadatelů: fyzické a právnické osoby, které aktivně působí v Kostelci nad Orlicí a kladně přispívají
ke společenskému vyžití v něm. Smlouvy se uzavírají v souladu se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve
znění pozdějších předpisů, z. č. 250/2000Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve
znění pozdějších předpisů a podle § 159 a násl. z. č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění
pozdějších předpisů a v návaznosti na přísl. ustanovení z. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník.
Rada města doporučila Zastupitelstvu města Kostelec nad Orlicí schválit účelově vymezenou
dotaci dle přiložené tabulky.
Rada města doporučila Zastupitelstvu města Kostelec nad Orlicí schválit předložené vzory
veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí z programu:
"Individuální dotace" , Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad
Orlicí.
 
Dotazy: žádné
Další návrhy: žádné

a) Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace obecně prospěšné společnosti Regionální turistické a
informační centrum, o.p.s., se sídlem Kostelec nad Orlicí, I. J. Pešiny 39, PSČ 517 41, IČO
26011531 na celoroční provoz centra v Kostelci nad Orlicí ve výši 750.000,00 Kč,

b) Zastupitelstvo města schvaluje
Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu Města Kostelec nad Orlicí
obecně prospěšné společnosti Regionální turistické a informační centrum, o.p.s., se sídlem
Kostelec nad Orlicí, I. J. Pešiny 39, PSČ 517 41, IČO 26011531 na celoroční provoz centra v
Kostelci nad Orlicí ve výši 750.000,00 Kč.

Předkladatel: Dominik Kaplan
Zpracovatel: Bc. Zuzana Charousová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

 



Pro: 17 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník, Jelínková, K.
Kaplan, Kavalek, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 0

8. Rozpočtová opatření schválená v pravomoci RM
 
ZM si na svém zasedání č. 06/2020 dne 14.12.2020 vyhradilo následující: "Zastupitelstvo města si
vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v kompetenci rady
města na zasedání zastupitelstva."
V souladu s vůlí ZM byla předložena příslušná opatření.
 
Dotazy: žádné
Další návrhy: žádné

a) Zastupitelstvo města bere na vědomí
změny rozpočtu č. 58 - 59 roku 2023,

b) Zastupitelstvo města bere na vědomí
změny rozpočtu č. 01 - 05 roku 2024.

Předkladatel: RNDr. Tomáš Kytlík
Zpracovatel: Bc. Denisa Kotyzová
Typ dokumentu: Usnesení

Projednáno bez hlasování.

9. ZM/100/2024 SENIOR DOPRAVA ČČK - Návrh na poskytnutí dotace a veřejnoprávní smlouva
o poskytnutí dotace z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí
 
Dne 02.02.2024 město Kostelec nad Orlicí obdrželo žádost o poskytnutí dotace na provoz SENIOR
DOPRAVA ČČK v Kostelci nad Orlicí.
Dne 05.02.2024 RM doporučila ZM pod usnesením č. RM/690/2024 schválit poskytnutí individuální
dotace pobočnému spolku Oblastní spolek Českého červeného kříže Ústí nad Orlicí, se sídlem
Kopeckého 840, 562 01 Ústí nad Orlicí, IČO 00426261 na provoz SENIOR DOPRAVA ČČK v
Kostelci nad Orlicí ve výši 652.000,00 Kč a Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí individuální
dotace.
Služba SENIOR DOPRAVA ČČK byla spuštěna v Kostelci nad Orlicí od 02.10.2024.
Je určena osobám starším 65 let nebo osobám s omezením pohybu a ZTP, v pracovních dnech si
jednoduše zavolají a domluví příjezd vozidla přímo k domu. Nemusí přitom hledat nejbližší
zastávku MHD, nebo sledovat jízdní řád. Senior taxi cestujícího ve smluvený čas odveze tam, kam
potřebuje, např. k lékaři, na nákup, nebo na poštu.
Provozní doba je každý všední den od 7:00 – 15:30.
Jedná se o poskytnutí účelové dotace na podporu městské dopravy seniorů „SENIOR TAXI“
(zajištění přepravy občanům starším 65 let a držitelům průkazek ZTP, ZTP/P) z rozpočtu města
Kostelec nad Orlicí, a to na základě individuální žádosti podané Oblastním spolkem Českého
červeného kříže Ústí nad Orlicí, se sídlem Kopeckého 840, 562 01 Ústí nad Orlicí, IČO 00426261.
Současně se jedná o uzavření VPS na poskytování účelové dotace z rozpočtu města. Smlouva se
uzavírá v souladu se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, z. č.
250/2000Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a podle



§ 159 a násl. z. č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, v návaznosti na přísl.
ustanovení z. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník.
 
 
Dotazy:
Pan Ing. Šeda zkonstatoval, že při zřízení městské hromadné dopravy byla hlavním cílem pomoc
seniorům. Pokračoval, že pro seniory se v současné době jeví jako pohodlnější využít službu
Senior Taxi a z tohoto důvodu může klientů MHD ubývat. Dotázal se tedy, zda se bude služba
MHD nějak upravovat. Pan starosta RNDr. Kytlík odpověděl, že z předložené statistiky od Audis
Busu není zřejmý výrazný propad v počtu klientů MHD. Dále dodal, že Senior Taxi i MHD cílí každý
na jinou skupinu klientů. Do diskuze se zapojil pan místostarosta Ing. Dragoun s informací, že data
se budou po čase dále vyhodnocovat, bude moci být provedena úprava jízdního řádu tak, aby více
vyhovoval dětem.
Další návrhy: žádné

a) Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace pobočnému spolku Oblastní spolek Českého červeného kříže
Ústí nad Orlicí, se sídlem Kopeckého 840, 562 01 Ústí nad Orlicí, IČO 00426261 na provoz
SENIOR DOPRAVA ČČK v Kostelci nad Orlicí ve výši 652.000,00 Kč,

b) Zastupitelstvo města schvaluje
Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu Města Kostelec nad Orlicí
pobočnému spolku Oblastní spolek Českého červeného kříže Ústí nad Orlicí, se sídlem
Kopeckého 840, 562 01 Ústí nad Orlicí, IČO 00426261 na provoz SENIOR DOPRAVA ČČK v
Kostelci nad Orlicí ve výši 652.000,00 Kč.

Předkladatel: RNDr. Tomáš Kytlík
Zpracovatel: Ilona Semrádová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 16 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

 
Pro: 16 – Barvínek, Dosedla, Dragoun, Drahorád, Havlová, Hladký, Hlaváček, Jasník, Jelínková, K.
Kaplan, Krtičková, Kytlík, Mottl, Sršeň, Šeda, Tomšová
Proti: 0
Zdržel se: 1 – Kavalek

10. Zápisy ze schůzky finančního výboru
 
Ve dnech 08.09.2023 a 18.12.2023 zasedal finanční výbor, výstupem z předmětných jednání jsou
vypracované zápisy.
 
Dotazy: žádné
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města bere na vědomí
Zápisy ze schůzky finančního výboru konané dne 08.09.2023 a dne 18.12.2023.

Předkladatel: RNDr. Tomáš Kytlík
Zpracovatel: Ilona Semrádová
Typ dokumentu: Usnesení

Projednáno bez hlasování.



11. Zpráva z oblasti školství, kultury a sportu za rok 2023
 
Byla předložena Zpráva z oblasti školství, kultury a sportu za rok 2023. Dále bylo navrženo
projednat zachování či zrušení kulturní akce Novoroční ohňostroj v Kostelci nad Orlicí.
RM navrhla ZM vzít na vědomí Zprávu z oblasti školství, kultury a sportu za rok 2023.
 
Dotazy: 
Pan starosta RNDr. Kytlík otevřel diskuzi k části bodu týkající se zachování tradice novoročního
ohňostroje. Do diskuze se zapojil pan Ing. Šeda, který poznamenal, že pro jasnější rozhodování by
bylo vhodné, aby již byla předložena alternativa k této akci. Pan starosta RNDr. Kytlík požádal
předsedkyni Komise pro školství a kulturu paní Mgr. Havlovou o projednání otázky ohňostroje na
jednání této komise a případné předložení návrhu možných alternativ. Dále dodal, že otázka
zachování tradice novoročního ohňostroje bude přesunuta na další jednání zastupitelstva města.
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města bere na vědomí
Zprávu z oblasti školství, kultury a sportu za rok 2023.

Předkladatel: RNDr. Tomáš Kytlík
Zpracovatel: Ing. Jana Duchoňová
Typ dokumentu: Usnesení

Projednáno bez hlasování.

 
O návrhu usnesení týkajícího se tradice novoročního ohňostroje nebylo hlasováno, přesouvá se na
další jednání zastupitelstva města.

12. Zpráva o stavu a činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2023
 
ZM byla předložena Zpráva o stavu a činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2023.
 
Dotazy: žádné
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města bere na vědomí
Zprávu o stavu a činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2023.

Předkladatel: RNDr. Tomáš Kytlík
Zpracovatel: Tomáš Sehnoutka
Typ dokumentu: Usnesení

Projednáno bez hlasování.

13. Zpráva o činnosti JSDH Kostelec nad Orlicí v roce 2023
 
Byla předložena Zpráva o činnosti JSDH Kostelec nad Orlicí v roce 2023 dle schváleného plánu
jednání ZM.
Velitel jednotky Ing. Láska poděkoval zastupitelstvu města za podporu.
 
Dotazy: žádné
Další návrhy: žádné

Zastupitelstvo města bere na vědomí
Zprávu o činnosti jednotky sboru dobrovolných hasičů Kostelec nad Orlicí za rok 2023.



Předkladatel: RNDr. Tomáš Kytlík
Zpracovatel: Ing. Jiří Láska
Typ dokumentu: Usnesení

Projednáno bez hlasování.

14. Diskuze

Pan místostarosta Ing. Dragoun požádal velitele Městské policie pana Sehnoutku o okomentování
personálního stavu na Městské policii.
Pan starosta RNDr. Kytlík otevřel diskuzi dotazem, jak dále postupovat s nájemcem - pachtýřem -
společností Almini. Do diskuze se zapojil pan PaedDr. Dosedla s názorem, že odkládáním řešení
problémů se město Kostelec nikam neposune. Pan místostarosta Ing. Dragoun vznesl dotaz, zda
má město objednat projektovou dokumentaci na rekonstrukci Fitness centra či nikoli. Na dotaz
reagovala paní Mgr. Tomšová, která se vyslovila pro objednání dokumentace a vysvětlila, proč
nepodpořila návrh schválení dohody - návrh dohody nebyl výhodný pro město, pokud by se jednalo
o dohodu "50:50", návrh by podpořila. Dále dodala, že aktivit v Kostelci není málo, Novoroční
ohňostroj nepovažuje za nejvýznamnější akci. Do diskuze se zapojil pan Jasník, zdůraznil, že
pokud se chce město někam posunout, je nutné udělat krok, aby se cesta k rekonstrukci uvolnila.
Dále se do diskuze zapojil pan Ing. Mgr. Kaplan, který poukázal na fakt, že rekonstrukce
prováděná za 3 roky bude zajisté dražší, než v tuto chvíli. Dále doplnil, že předpokládané nájemné
za 2 roky převyšuje částku vynaloženou na diskutované vypořádání. Pan starosta RNDr. Kytlík
shrnul, že uzavření smlouvy na 20 let nebylo pro město výhodné, varianta dohody je dle vedení
nejrychlejším řešením jak tuto situaci vyřešit. Dále doplnil, že může být vyvoláno další jednání se
společností Almini, poslední variantou je soudní spor. K diskuzi se připojil pan Ing. Šeda, který
shrnul situaci a dle jeho názoru není na místě ptát se zastupitelů jak dále postupovat, příprava
řešení je úkolem vedení města. Pan místostarosta Ing. Dragoun by uvítal od zastupitelů informaci,
co je pro ně akceptovatelné, aby město získalo směr, kterého se při vyjednávání bude vedení
města držet. Na tento podnět reagoval pan Bc. Kavalek informací, že pro něj je akceptovatelný
podíl dohody "50:50" - pravděpodobně pochybil jak pachtýř, tak majitel. Pan starosta RNDr. Kytlík
upřesnil, že věcná břemena jsou v kompetenci rady města, avšak finanční vyrovnání v tomto
případě je v kompetenci zastupitelstva města, proto byl předložen návrh usnesení na přenesení
této kompetence na zastupitelstvo města. Pan Sršeň vznesl dotaz, zda se tedy bude projektová
dokumentace objednávat, pan místostarosta Ing. Dragoun odpověděl, že o tomto rozhodne rada
města. 
S dotazem se přihlásil občan pan ░░░░ ░░░░ , který vznesl požadavek na zřízení obchodu s
potravinami v Kostelecké Lhotě. Dále informoval o problému nedodržování předepsané rychlosti
automobily jedoucími po cestě okolo svého domu. V zimě se silnice neudržuje, pan ░░░░ popsal,
k jakým problémům došlo při průjezdu popelářského vozu. Pan starosta RNDr. Kytlík reagoval
doporučením, aby se pan ░░░░ obrátil na osadní výbor a doplnil, že město nemá tak velký objem
finančních prostředků aby všechna přání a tužby naplnilo, zřízení obchodu by nebylo ekonomicky
udržitelné. K problematice průjezdnosti silnice pan starosta RNDr. Kytlík sdělil, že dodržování
předpisů město nemůže ovlivnit, důležitá je ohleduplnost každého účastníka provozu. Paní
Jelínková reagovala návrhem podání žádosti o řešení této problematiky k projednání na Komisi pro
dopravu - žádost o změnu dopravního značení. Pan místostarosta Ing. Dragoun doplnil, že žádost
musí být podána oficiálně - buď od občana nebo od osadního výboru. Do diskuze se dále zapojil
pan ░░░░ a připomenul červnovou návštěvu vedení města v Domě se zvláštním určení, kde bylo
diskutováno přizvednutí laviček okolo "malého náměstíčka", a dále možnost ze stezky pro cyklisty
vytvořit stezku se smíšeným provozem pro cyklisty i chodce. Pan starosta RNDr. Kytlík informoval,



že je již vydáno povolení k přeznačení stezky na smíšený provoz. Pan ░░░░ poděkoval vedení
města. Na otázku týkající se laviček odpověděl pan místostarosta Ing. Dragoun informací, že
lavičky budou vyměněny a bude upraveno dláždění, dále se vyjádřil k umístění dalších laviček.

15. Závěr 9. Zastupitelstva města

Předsedající podle jednacího řádu, čl. XII, bodu 2. určil členy návrhové komise a ověřovatele
zápisu následujícího zasedání zastupitelstva města, které se koná dne 22.04.2024.
 
Do návrhové komise byli navrženi:
pan Tomáš Sršeň jako předseda
pan Bc. Tomáš Kavalek jako člen
pan Pavel Barvínek jako člen
 
Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi:
pan PaedDr. František Dosedla
pan Ing. Mgr. Kamil Kaplan
 
Starosta města poděkoval za účast a popřál hezký večer. 
Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v pondělí 26. února 2024 v 17:56 hodin.
 

Před ukončením jednání pan starosta RNDr. Kytlík upozornil na řešení stavu Obchodní akademie -
budova je majetkem města, které budovu pronajímá kraji jako zřizovateli střední školy. Dále doplnil,
že paní ředitelka plánuje několik velkých investic a bude nutné vyřešit, jak tyto investice budou
finančně zajištěny - proběhlo jednání s náměstkem hejtmana panem Štěpánkem, kdy se řešily
možné varianty postupu. Pan starosta RNDr. Kytlík informoval, že na dubnovém jednání
zastupitelstva města budou jednotlivé varianty předloženy a proběhne diskuze. Reagoval pan Ing.
Šeda upozorněním, aby byly varianty na kraji důkladně "předprojednány".

RNDr. Tomáš Kytlík
starosta

Zapisovatelé:



Bc. Martina Piskorová
zapisovatelka

Ověřovatelé:

Iva Jelínková
radní

Ing. Vlastimil Šeda
zastupitel


